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در پرتو وحی

هدایت و ضلالت اختیاری است

ظریف در پکن:

توافق برای شركت های چینی 
فرصت است

وزیر خارجه کشورمان در دیدار با همتای چینی خود ضمن تشکر 
از نقش چین در مذاکرات هســته ای، گفت: بعد از برداشــته شدن 
تحریم های غرب علیه کشورمان، ایران از شرکت های چینی بیشتری 

استقبال می کند.
به گزارش فارس، محمد جواد ظریف در دیدار با »ونگ یی« وزیر خارجه 
چین گفت: بعد از اجرای توافق، تحریم های غیر قانونی غرب علیه ایران برداشته 

شده و شرکت های چینی بیشتری با ایران همکاری خواهند کرد.
ظریف با بیان این که در مســایل منطقه ای ایران خواســتار کمک چین 
برای حل تنش ها و ناآرامی خاورمیانه است، افزود: با ونگ یی موافقم و دیدگاه 
مشــترکی در مسایل منطقه ای داریم که باید با روش سیاسی حل شوند. ما 
مایلیم با چین در مســئله یمن، ســوریه و خاورمیانه از طریق یافتن راه حل 

سیاسی، همکاری کنیم.
ظریف با بیان این که چین و ایران منافع مشترکی در زمینه های بسیاری 
دارند و اقتصاد دو کشــور مکمل یکدیگر هستند، ادامه داد: لازم می دانستم 
قبل از اجلاس مجمع عمومی حتماً به چین به عنوان یک شــریک راهبردی 

سفر کنم تا در سایه تعامل بیشتر، روابط تهران - پکن مستحکم تر شود.
وی گفت: لازم اســت از شخص شــما، دولت و هیأت چینی برای نقش 
سازنده و محوری در مذاکرات هسته ای ایران و گروه 1+5 تشکر کنم. حضور 
چین به عنوان دوســت دوران سخت تحریم، در دوران بعد از تحریم نیز یک 

امتیاز ویژه برای دو کشور محسوب می شود.
وزیــر خارجه چین نیز در این دیدار بــر تحکیم روابط دوجانبه در همه 
حوزه ها تأکید کرد و افزود: دو کشور در موضوع نا آرامی غرب آسیا و شمال 
آفریقا اتفاق نظر دارند که قابل تحمل نبوده و به روش سیاسی باید حل شود.
وانگ یی با اشــاره به این که چین بعد از توافق جامع هسته ای که فضای 
حاکم بهبود یافته به عنوان کشــور دوســت، میزبان پرکارترین وزیر خارجه 
جهان اســت، گفت: آماده ایم در پی اجرای توافق جامع هســته ای و تحکیم 

روابط دوجانبه در همه حوزه ها بحث و گفت وگو کنیم.
وزیر امور خارجه کشورمان در ادامه با سپاسگزاری از مهمان نوازی دولت 
و مردم چین گفت: از این که در آســتانه اول اکتبر روز ملی جمهوری خلق 

چین در پکن هستم بسیار خوشحال و خرسندم.

آیت الله علوی گرگانی:

بازسازی واقعه غدیر تبلیغ دین 
به صورت كاربردی و تجسمی است

آیت الله علوی گرگانی بازســازی واقعه غدیر را تبلیغ کاربردی و 
تجسمی دین خواند و گفت: همان گونه که امام صادق)ع( فرمودند »مردم 
را با عملتان به دین تشویق کنید« این برنامه نیز نوعی تبلیغ کاربردی و 

تجسمی است که سعی دارد واقعه غدیر در تاریخ مخفی نشود.
به گزارش خبرگزاری رسا، این مرجع تقلید در دیدار دست اندرکاران ستاد 
بازسازی واقعه غدیر با اشاره به اهمیت این روز، اظهار داشت: در قرآن، موضوعی 
به اهمیت مسئله غدیر وجود ندارد؛ چنان که خداوند بعد از این واقعه از تمام 

شدن نعمت و راضی شدن به اسلام خبر داد.
وی به سخن آیت الله بروجردی درباره اهمیت دادن به روز غدیر اشاره کرد 
و گفت: بســیاری از بزرگان به روز غدیر و عاشــورا اهمیت می دادند؛ چنان که 
زمانی که از آیت الله بروجردی درباره علت اهمیت دادن به عاشــورا پرسیدند، 
وی گفت »به روز غدیر اهمیت ندادیم و کلاه سرمان رفت؛ از این  رو عاشورا را 

اهمیت می دهیم«؛ بنابراین نباید روز غدیر در تاریخ پنهان شود.
استاد درس خارج حوزه بازسازی واقعه غدیر را تبلیغ کاربردی و تجسمی 
دین خواند و ابراز داشــت: همان گونه که امام صادق)ع( فرمودند »مردم را با 
عملتان به دین تشــویق کنید« این برنامه نیز نوعی تبلیغ کاربردی و تجسمی 

است که سعی دارد واقعه غدیر در تاریخ مخفی نشود.
آیت الله علوی گرگانی افزود: اصل برنامه بازسازی واقعه غدیر برای تذکر است؛ 
چنان که پیامبراکرم)ص( مأمور به تذکر و یادآوری بودند؛ بنابراین با وجود تأثیر 
این روز در جامعه، ما در این زمینه مجبور به قبولاندن نیســتیم؛ بلکه حقایق 

تاریخی را بدون شائبه های دیگر بیان می کنیم.
این مرجع تقلید تأکید کرد: سه نکته درباره آیه ولایت در سوره مائده مطرح 
است که نخست مسئله اهمیت دینداری است و انسان بدون دین و ایمان بیهوده 
است؛ در مرحله دوم، خداوند فقط دین اسلام را از انسان ها می پذیرد؛ بنابراین 

مسلمان بودن و آشنایی با معارف اسلام بسیار مهم است.
وی افزود: در مرحله ســوم، خداوند در اسلام به ولایت و روز غدیر اهمیت 
داده اســت و کمال دین را در زیر ســایه ولایت می دانــد و برای اولیای الهی 

ویژگی هایی را می شمارد.
استاد درس خارج حوزه گفت: امام صادق)ع( برای این که در روز واقعه غدیر 
اختلاف نشود و به بهانه مشخص نبودن آن رها شود، هجدهم ذی الحجه را زمان 

این واقعه اعلام کرده و بزرگ شمردن این روز را تأکید فرمودند.
آیت الله علوی گرگانی خاطرنشان کرد: امام صادق)ع( روز عید غدیر را عید 
الله اکبر نامیدند و به اطعام و سفره انداختن توصیه فرمودند؛ چنان که بزرگان 

دین مقید بودند که افزون بر آداب دیگر، سفره اطعام نیز پهن می کردند.

با حکم فرمانده معظم کل قوا
سردار غلامرضا جلالی به عنوان 

رئیس سازمان پدافند غیرعامل كشور منصوب شد
حضرت آیت الله العظمی خامنه ای، فرمانده معظم کل قوا 
با صدور حکمی سردار سرتیپ پاسدار غلامرضا جلالی را به 
عنوان رئیس سازمان پدافند غیرعامل کشور منصوب کردند.

متن حکم فرمانده کل قوا به شرح زیر است:
بسم الله الرحمن الرحیم

سردار سرتیپ پاسدار غلامرضا جلالی
نظر به تعهد و شایستگی و سوابق شایسته و بنا به پیشنهاد رئیس 
ســتاد کل نیروهای مسلح، شما را به ســمت رئیس سازمان پدافند 

غیرعامل کشور منصوب می کنم.
لازم است اقدام های مؤثر در حوزه پدافند غیرعامل با کار بسیجی 
صورت گیرد و از مصونیت کشور و آمادگی لازم دفاعی در برابر دشمن 

اطمینان حاصل شود.
انتظار دارد قوای ســه گانه بویژه دولت محترم حمایت های لازم 

را بعمل آورند. 
توفیق شما و همگان را از خداوند متعال مسئلت می کنم.

سیّدعلی خامنه ای
24 شهریور 1394

هدیه به خوانندگان

استاد شهید آیت الله مطهری)ره(: خدای قرآن برخلاف خدای 
فلاسفه یک وجود خشک و بی روح و بیگانه با بشر نیست، خدای 

قرآن از رگ انسان به انسان نزدیکتر است.
»بگو: ای مردم! حق از طرف پروردگارتان به ســراغ شما 
آمده، هر کس )در پرتو آن( هدایت یابد، برای خود هدایت 
شــده و هرکس گمراه گردد، به زیان خود گمراه می گردد، و 

من مامور )به اجبار( شما نیستم.«
اخبار ادبی و هنرییونس- 108

روح الله سهرابی کارگردان سینما:
مافیای اکران فیلم دفاع مقدسی را 

به هنر و تجربه فرستاد

کارگردان فیلم »خاکســتر و برف« دلیل اکران محدود فیلم خود را مافیای 
سینما دانست.

روح الله سهرابی در گفت وگو با کیهان درباره آخرین وضعیت نمایش فیلم 
جدید خود اظهار داشــت: فیلم »خاکستر و برف« همزمان با هفته دفاع مقدس 
در گروه هنر و تجربه اکران می شود. ما تقریبا مقدمات تبلیغ فیلم را آماده کرده 
ایم و تیزرهای این فیلم نیز به زودی پخش می شوند. روز 28 شهریور نیز مراسم 

رونمایی از »خاکستر و برف« در موزه سینما برگزار می شود.
وی در پاسخ به این سوال که چرا این فیلم دفاع مقدسی بطور محدود و در 
گروه هنر و تجربه اکران می شــود؟ پاسخ داد: ما تمایل داشتیم که این فیلم در 
یکی از ســرگروه های سینمایی به نمایش در بیاید، طبیعی است که اکران یک 
فیلم در 20، 30 ســینما با نمایش آن در چهار، پنج سینما قابل مقایسه نیست.  
اما چنبره مافیا روی اکران سینمای ایران ما را مجبور کرد که به اکران این فیلم 

در گروه هنر و تجربه رضایت دهیم.
کارگردان »خاکســتر و برف« تصریح کرد: این مافیای اکران است که خط 
و خطوط چیســتی و چگونگی اکران فیلم ها را مشخص می کند. کافی است به 
فیلم هایی که طی ســه چهار ماه اخیر بطور گسترده در سینماها اکران شده اند 
دقت کنید. می بینید که نازل تریــن فیلم ها بلافاصله پس از تولید و بدون باقی 
ماندن در صف اکران، بطور گسترده در سینماها به نمایش در می آیند. در چنین 
فضایــی، راه و جایی برای تنفس آثار دفاع مقدس نیســت. به همین دلیل هم 
اکــران این فیلم در گروه هنر و تجربه، حداقل این ســود را دارد که مانع رفتن 
فیلم به آرشــیو می شــود. علاوه بر این، مخاطب های این گروه، افرادی سینما 
دوســت هستند و ســینمای واقعی را دنبال می کنند. ضمن اینکه اگر استقبال 
از فیلم خوب باشــد، امکان تعلق گرفتن ســانس هایی از دیگر سینماها به فیلم 

هم وجود دارد.
تأخیر در نمایش فیلم »تا آمدن احمد«

درحالی که طبق برنامــه فیلم »تا آمدن احمد« باید همزمان با هفته دفاع 
مقدس به نمایش عمومی در بیاید اما در نمایش این فیلم دو هفته تأخیر ایجاد 

شده است.
بــه گزارش کیهان، فیلم »تا آمدن احمد« به کارگردانی صادق دقیقی یکی 
از معدود آثار دفاع مقدســی سی و سومین دوره جشــنواره فیلم فجر بود. این 
فیلم براســاس برنامه اکران ســینماها باید از اواخر شهریور و به مناسبت هفته 
دفــاع مقدس به نمایش در بیاید، اما نمایش آن با دو هفته تأخیر و از اواســط 

مهر آغاز خواهد شد.
مســئولان، ادامه نمایش فیلم »محمد رسول الله)ص(« را دلیل این تأخیر 
اعلام کرده اند. این درحالی اســت که با برنامه ریزی درست می شد طوری اقدام 

کرد که هر فیلمی در موقع مقرر به نمایش دربیاید.
از دور زدن دبیر موسیقی فجر 

توسط معاون دو شغله تا سکوت وزیر!
در روزی که مراد خانی، مشــهور به معاون دو شــغله وزیر ارشــاد، یکی از 
مدیران زیر دســت خود را دور زد، وزیر ارشــاد هم نسبت به دو شغله بودن این 

معاون، سکوت کرد!
به گزارش نسیم، حمیدرضا نوربخش، مدیرعامل خانه موسیقی در حالی روز 
دوشنبه حکم مدیریت جشنواره موسیقی فجر را از دستان علی  مرادخانی، مدیر 
دو شــغله معاونت هنری ارشاد گرفت که حسن ریاحی، دبیر جشنواره موسیقی 
فجر در جلســه معارفه حمیدرضا نوربخش دعوت نشــده بود تا پرده دیگری از 
اختلافات مســئولین موسیقیایی کشور برداشته شــود، در همین راستا، حسن 
ریاحی عدم دعوت خود به این جلســه از ســوی مرادخانی را تایید کرد و گفت: 
فردا)امروز( در جلسه ای که برگزار خواهد شد، تکلیف را مشخص می کنیم، زیرا 
فعلا نمی خواهم احساســی حرف بزنم و عمل کنم و در ابتدا باید همه جوانب را 

بررسی کرد.
این اتفاق در حالی برای حسن ریاحی رخ داده است که پیش از این نیز علی 
مرادخانی در اقدامی مشابه در جلسه شورای سیاست گذاری جشنواره موسیقی 
فجر، پیروز ارجمند رئیس جشــنواره موســیقی فجر را دعــوت نکرده بود و در 
نهایت چند روز پس از این مســئله شاهد خداحافظی اجباری ارجمند از وزارت 
ارشاد بودیم، حال انگار سرنوشت پیروز ارجمند برای حسن ریاحی در  حال رقم 
خوردن است و چه بسا اگر حسن ریاحی همانند ارجمند ثابت قدم باشد و از حق 
و حقوق خود دفاع کند تا چند روز آینده شاهد خداحافظی این مدیر با سابقه از 

مجموعه وزارت ارشاد خواهیم بود.
براساس این گزارش، علی جنتی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی هم نسبت به 

دوشغله بودن معاون هنری خود سکوت کرد!
وی در حاشیه پانزدهمین جشــنواره صنعت چاپ در جمع خبرنگاران، دو 
شغله بودن علی مرادخانی، معاون هنری وزارت ارشاد را بی پاسخ گذاشت و گفت: 
من به این گونه پرســش ها پاســخ نمی دهم جواب آن را از خود آقای مرادخانی 

جویا شوید.
مخملباف: مجیدی روحش را به شیطان فروخت!

محسن مخملباف که در اوج حمایت هنـرمندان دنیا از فلسطین به اسرائیل 
رفت و در آغوش رژیم صهیونیستي فیلم »باغبان« را براي ستایش بهائیت ساخت 

در اظهاراتي جدید گفته که مجید مجیدي روحش را به شیطان فروخته است!
به گزارش جوان، گســترده تر شــدن دایــره آوازه جهانــي فیلم »محمد 
رســول الله)ص(« مجیدي که موفقیتي بزرگ براي ســینماي ایران محســوب 
مي شــود براي بسیاري که چشــم دیدن این موفقیت را ندارند، گران تمام شده 
است. رســانه هاي عربي که منتقد درجه یک فیلم مجیدي بوده اند به زعم خود 
تخریب چهره مجیــدي را راه جدید مقابله با فیلم اخیر او قلمداد کرده اند؛ آنها 
در تشخیص اینکه چه کســي در این موقعیت مي تواند کمک حالشان باشد به 
سراغ گزینه مناسبي رفته اند؛ محسن مخملباف؛ چهره سینمایي مخالف نظام و 
البته دوست و همکار ســابق مجیدي. کارگردانی که به همراه پسرش در محل 
باغ هاي بهایي در اسرائیل به مثابه یک آنونس تبلیغاتي براي بهائیت فیلمي به نام 
»باغبان« را ساخت و سپس در جشنواره اسرائیلي » بیت المقدس«  شرکت کرد 
و در آن عشــقش به اسرائیلي ها را ابراز کرد. حالا او به عنوان کسي که به سوي 
اسرائیل و رژیم صهیونیســتي غش کرده در مقام انتقاد از مجیدی گفته است: 
»مجیدي روحش را به رژیم شــیطاني ایران فروخته، او یک فرصت طلب است.« 
مخملباف در گفت و گو با روزنامه النهار چاپ بیروت گفته است: »برخي کارگردان 
رژیم ایران هستند و مجید مجیدي یکي از آنهاست. او دستیار و شاگرد من بود 

اما خودش را به رژیم فروخت«!
روزنامــه » النهار«  بارها وضعیت روحي- رواني مخملباف در حین گفت و گو 
را عصباني توصیف مي کند. مخملباف که در انتخابات 88 مشــاور میرحســین 
موســوی را برعهده داشت چند ســال پیش و در حاشیه جشنواره فیلم کن هم 
توهین هــاي صریحي را علیه ملت ایران ادا کــرده بود، از جمله اینکه گفته بود 
مردم ایران خواب هایشان هم ایدئولوژیک است و عقب مانده هستند؛ توهین هایي 
که مرحوم امیرحســین فردي مدیرمسئول فقید کیهان بچه ها در پاسخ به آن، 
این جملات را خطاب به وی نوشــت: »هیچ وقت نتوانســتم تو را جدي بگیرم، 
چه آن زمان که جماعتي پشت سرت راه مي افتادند و هي برادر مخملباف، برادر 
مخملباف بهت مي گفتند و نه حالا که شده اي موسیو مخملباف. تو هیچ کدام از 
اینها نیســتي، تو فقط محسني، محسن مخملباف. با تمام جیغ و دادهایت، این 
در و آن در زدن هایت، آوارگي هایت، در به دري هایت، تو همان یهودي سرگرداني 
هســتي که ناگزیر باید به ارض موعودت بروي و کنار دســت قصابان اسرائیلي 
پادویي کني و برایشــان حرف هاي بامزه بزني یا به تعبیر ضدانقلابیون ســلف، 

مهمل ببافي، چیزي بالاتر این نیستي.«

کرد:  تاکید  کشــورمان  رئیس جمهور 
دشــمنان انقلاب در سراسر جهان، پایان 
انقلاب و پایان نظام جمهوری اســلامی را 
می خواهند، البته این آرزو را حتما و بی تردید 

به گور خواهند برد.
حجت الاسلام حســن روحانی رئیس جمهور  
روز گذشته در بیست و یکمین مجمع سراسری 
فرماندهان و مسئولان سپاه پاسداران، با اشاره به 
ســالروز دفاع مقدس و تشکیل سه نیروی سپاه 
پاسداران انقلاب اســلامی، گفت: هرگاه همه با 
هــم و در کنار هم بودیم وحدت و یکپارچگی را  
در سایه نظام و فرامین رهبری،  قانون اساسی و 
قانون انجام داده ، پیروز و موفق بوده و دشمن را 

به شکست و عقب نشینی وادار کرده ایم.
انقلاب اسلامی از نظام جمهوری اسلامی 

جدا نیست
وی افزود: بزرگ ترین دستاورد انقلاب اسلامی، 
نظام جمهوری اسلامی بود نمی توانیم بین انقلاب 

و نظام فاصله ایجاد کنیم.
رئیس جمهور با اشاره به سخنان امام خمینی)ره( 
مبنی بر اینکه حفظ نظام اوجب واجبات اســت، 
اظهار داشــت : انقلاب اسلامی از نظام جمهوری 
اسلامی جدا نیست، دو مسیر درست نکنیم یک 
مسیر انقلاب اسلامی و یک مسیر نظام جمهوری 
اسلامی؛ نظام جمهوری اسلامی محصول انقلاب 
اسلامی است، انقلاب در دل خود شعار استقلال، 

آ زادی و جمهوری اسلامی دارد.
وی تاکید کرد: استقلال به آن معنا که دیروز 
یک سفارتخانه و یک سفیر تصمیم می گرفت و 
یا ابرقدرتی برای سرنوشت ما تصمیم می گرفت 
و یا یک حاکم مســتبد، مزدور برای ما تصمیم 
می گرفت یا یک مجلس شورای ملی غیرمنتخب 
برای ما تصمیم می گرفت، آن صحنه به طور کامل 
از بین رفته اســت، دیگر هیچ قدرت و ابرقدرتی 
امروز نیست که برای مسیر نظام تصمیم بگیرد، 
نه قادر اســت تصمیم بگیرد و نه اجازه خواهیم 

داد که او برای ما تصمیم بگیرد.
رئیس جمهور گفت: استقلال به این معناست 
که بتوانیم حرف خود را بر کرســی بنشــانیم و 
برای منطقه خود هم به عنوان یک تأثیرگذار یا 

روحانی درهمایش  فرماندهان سپاه:

دشمنان آرزوی نابودی انقلاب اسلامی را به گور خواهند برد 

به تعبیر امروزی، به عنوان بازیگر مؤثر در منطقه 
حضور داشته باشیم.

روحانی ابرازداشت: پس خودمان باید ظهور و 
بروز استقلال خود را در صحنه جهانی به عنوان 

یک کشور انقلابی بروز بدهیم.
وی افزود: انقلابی بودن به این معنا نیست که 
ما در سخن و بیان انقلابی حرف بزنیم، اما در عمل 
نتوانیم از منافع مردم خود به خوبی دفاع کنیم.

تحریم های قدرت های جهانی 
یک شبه لغو نمی شود

رئیس جمهور ادامه داد: باید بتوانیم با منطق، 
اســتقلال، قدرت دیپلماســی و قدرت سیاسی 
در صحنــه جهانی و با اتحــاد ملت بزرگ ایران 
تحریم های ظالمانه را بشکنیم و لغو کنیم و عملا 

زیر پا بگذاریم.
وی  گفت: البته نمی خواهم بگویم تحریم های 
ظالمانه قدرت های جهانی را یک روزه یا یک شبه 
می شــود لغو کرد، اما ما در عمل، با همت امت و 
ملت و با دلاوری های نیروهای مسلح و با هدایت 

رهبری شجاع توانستیم این کار را انجام دهیم.
روحانی افزود: اینکه بگوییم فقط دیپلماسی، 
اینکه بگوییم فقط قدرت نظامی و اینکه بگوییم 
فقط قدرت نرم و قدرت سخت، حتما به پیروزی 

نمی ر سیم، همه باید در کنار هم باشیم.
وی اظهار داشت: دولت، مجلس،  قوه قضاییه، 
نیروهای مسلح، قشــرهای مختلف مردم، زن و 
مرد ما زیر پرچم اسلام با اطاعت از رهبری باید 

با هم متحد باشیم.

رئیس جمهور با اشــاره به اینکــه امروز روز 
اتحاد همه ماســت، تاکید کرد: فکر نکنیم چون 
ما در صحنه دیپلماســی پیروز شدیم پس تمام 
شده، فکر نکنیم اگر در برابر شش قدرت بزرگ 
پیروزی بزرگ را به دست آوردیم پس مشکلات 

ما تمام شده است.
دشمن به دنبال پایان جمهوری اسلامی است

بــه گزارش تســنیم روحانــی تصریح کرد: 
دشمنان انقلاب در سراسر جهان، پایان انقلاب و 
پایان نظام جمهوری اسلامی را می خواهند، البته 
این آرزو را حتما و بی تردید به گور خواهند برد.

رئیس جمهــور با تأکید بــر اینکه جمهوری 
اســلامی ایران باید به توانمندی خود در بخش 
اقتصاد بپردازد، گفت:  جمهوری اســلامی ایران 
باید بــه عنوان مرکز اقتصــاد در منطقه، مرکز 
حمل و نقل نه تنها در منطقه بلکه از شــرق به 

غرب عالم باشد.
روحانــی افزود: جمهوری اســلامی ایران در 
اقتصاد باید به توانمندی دســت یابد  که دشمن 
احســاس کند دشــمنی به ضرر اوست؛ نه تنها 
دشــمنی نکند بلکه دوســتی با ایران را به نفع 

خود بداند.
وی تأکید کــرد: باید در بخــش اقتصاد به 
نقطه ای از بازدارندگی برسیم که هر کس بخواهد 
ما را تحریم کند ضرر کند؛ نفت، گاز، فضا، راه آهن، 
جاده، رفت و آمد، روابط علمی و فضای مجازی 

دیگر امکانی برایش نباشد که ما را تحریم کند.
روحانی ادامه داد: اگر به نقطه بازدارندگی در 

بخش اقتصاد برســیم، آن زمان دیگر جمهوری 
اسلامی آسیب پذیر نخواهد بود.

سپاه و بسیج به دولت 
در بخش تولید و سازندگی کمک کند

وی افزود: امروز سپاه  و بسیج به عنوان یک 
قدرت بزرگ در کشور باید در این شرایط به دولت 

در بخش تولید و سازندگی کمک کند.
رئیس جمهور با اشاره به تشکیل ستاد اقتصاد 
مقاومتی در دولت، گفت: این ستاد که به فرمان 
رهبــری شــکل گرفته، باید همــه در آن فعال 
شــوند و در بروز و ظهور و نشاط کشور فعالیت 

کنند.
وی افزود: امروز بیکاری بزرگ ترین تهدید در 
کشور ماست، چراکه جوانان را به اعتیاد و فساد 
می انــدازد و در ازدواج تاخیر ایجاد می کند و از 

طرفی تحکیم خانواده را بر هم می زند.
وی با اشاره به اصل 1۴۷ قانون اساسی مبنی 
بر کمک دولت به نیروهای مسلح در زمان جنگ 
و کمک نیروهای مســلح به دولت در زمان صلح 
گفت: باید همه نیروهای مسلح در مسیر  جهاد 
سازندگی و کمک به اقتصاد مقاومتی برای اجرا  

دولت را یاری دهند.
روحانی در پایان تاکید کرد:  امروز بعد از برجام 
و تحریم  کشور نیاز به حرکت بزرگ دارد امروز 
دشمن تنها صهیونیست ها، امریکا و تروریست ها 
نیستند بلکه دشــمن امروز ریزگردها، بیکاری، 
رکود، تورم، سست شدن اخلاق و ایمان در جامعه  

هستند که بسیار خطرناکند.

به همت بنیاد برکت 140 مدرسه با 844 باب 
کلاس درس همزمان در 12 استان کشور دیروز 

به بهره برداری رسید.
به گزارش ایرنا این مدارس در آســتانه آغاز سال 
تحصیلی جدید در اســتان های آذربایجان شــرقی، 
خراسان رضوی، خوزســتان، هرمزگان، چهارمحال 
و بختیاری، سیستان و بلوچستان، گیلان، گلستان، 
ایلام، کرمانشاه و لرستان و همدان احداث شده است.
ســهم آذربایجان شــرقی از این تعداد پروژه، 6 
باب مدرسه با ۴۷ کلاس است که برای ساخت آنها 
82 میلیارد و 500 میلیون ریال هزینه شده و از رقم 
25 میلیارد و 500 میلیون ریال توسط بنیاد برکت 

و بقیه از سوی دولت تامین شده است.
ســه مدرسه با 30 باب کلاس در شهرستان اهر، 
یک مدرسه 12 کلاسه در هریس، یک مدرسه چهار 
کلاســه در روســتای قراقیل آذرشهر و یک مدرسه 
تک کلاســه در روســتای چناق بولاغ در مراغه به 

بهره برداری رسید.
همچنین 12 مدرسه اهدایی رهبر معظم انقلاب 
نیز در خراســان رضوی با حضور علی اصغر فانی وزیر 
آمــوزش و پــرورش به صورت ویدئــو کنفرانس به 

بهره برداری از 140 مدرسه ساخت بنیاد بركت در 12 استان

بهره برداری رسید. 
فانی در این مراسم گفت: پیش بینی می کنیم تا 
پایان سال جاری بیش از ۷0 مدرسه دیگر به مدارس 

کشور افزوده شود.
وی افزود: در 6 ماه نخســت ســال جاری روزانه 

۷ مدرسه به آموزش و پرورش تحویل داده شد.
همچنین ۷ مدرسه بنیاد برکت توسط رئیس دفتر 
رهبر معظم انقلاب در اســالم تالش به بهره برداری 
رسید. همزمان با سراسر کشور 5 مدرسه با 32 کلاس 
درس در روســتاهای محروم سیستان و بلوچستان 

افتتاح شــد برای ساخت این مدارس یک میلیارد و 
۷00 میلیون تومان اعتبار هزینه شده است.

در آســتانه ســال جدید تحصیلی و همزمان با 
بهره برداری از 1۴0 طرح آموزشــی بنیاد برکت در 
سراسر کشور، دیروز هشت مدرسه در نقاط مختلف 

استان همدان به بهره برداری رسید.
ساخت 730 آموزشگاه در سراسر کشور

مدیر فنی طرح هــای اقتصادی و زیربنایی بنیاد 
برکت از ســاخت بیش از ۷30 آموزشگاه در سراسر 

کشور توسط این بنیاد خبر داد.
رسول تدین در مراسم بهره برداری از آموزشگاه 
شش کلاســه برکت در روستای خسروگرد سبزوار 
با اشــاره به ســاخت ۷30 آموزشــگاه توسط بنیاد 
برکت در سراسر کشور اظهار داشت: این مدارس در 
31 استان و بیش از یک هزار و 100 روستای کشور 

ساخته شده است.
وی با بیان اینکه این تعداد آموزشــگاه  جمعیتی 
بالغ بر 80 هزار دانش آموز را زیر پوشــش قرار داده 
است، تصریح کرد: با بهره برداری از این آموزشگاه ها 
3 هــزار و 650 کلاس آموزشــی بــه کلاس هــای 

زیرپوشش آموزش و پرورش افزوده شده است.

سردار باقرزاده در حاشیه تشییع پیکر 2 شهید گمنام در بوستان زمزم خبر داد

توقف عملیات تفحص شهدا در خاک عراق
فرمانده کمیته جســت وجوی مفقودین 
ستاد کل نیروهای مســلح گفت: به علت 
انحلال وزارت حقوق انسان عراق که مسئول 
کار تفحص بود فعلا کار تفحص  متوقف شده 

است.
به گــزارش پایگاه فرهنگی و اطلاع رســانی 
تفحص شهدا، سردار سیدمحمد باقرزاده در حاشیه 
مراسم تشییع و تدفین پیکر دو شهید گمنام که  
روز دوشــنبه  با حضور با شکوه مردم در بوستان 
زمزم واقع در منطقه 1۷ تهران برگزار شد، گفت: 
وزارت حقوق انسان عراق که مسئول کار تفحص 
بوده و بــا ما همکاری می کرده اســت، در طرح 
اصلاحات اخیر دولت عراق مبنی بر کوچک سازی 
دولت آن کشور، منحل شده است و فعلا تا تعیین 
تکلیف اینگونه امور در طرح جدید اصلاحی دولت، 

کار تفحص متوقف شده است.
باقــرزاده با بیان این که ظاهرا قرار اســت کار 

توسط کمیته ای زیر نظر وزارتخانه های امور خارجه 
و دفاع عراق انجام شــود، تصریح کرد: ما از آقای 
دانایی فر سفیر ایران در عراق خواسته ایم ترتیباتی 

را اتخاذ کند تا این کار تعطیل نشــود، حدود 20 
روز پیش هم نامه ای به ایشان نوشته ایم ولی هنوز 
اقدام عملی از سوی سفارت ایران در بغداد به عمل 

نیامده است و ما همچنان منتظر هستیم تا هرچه 
زودتر موانع بر طرف شود.

وی همچنین از دیدار اخیر خود با سفیر عراق 
در ایــران، برای پیگیری ایــن موضوع خبر داد و 
گفــت:  در این دیدار بر این موضوع تاکید کردیم 
و  آقای موسوی هم قول همکاری داد که قضیه را 
پیگیری کند و امیدوارم هرچه زودتر این موضوع 

به نتیجه برسد.
فرمانده کمیته جست وجوی مفقودین به دیدار 
با رئیس عملیات کمیته بین المللی صلیب ســرخ 
در خاورمیانه اشــاره کرد و بیان داشــت: در این 
دیدار از آقای روبرت ماردینی خواســتیم موضوع 

را پیگیری کنند. 
به گفته باقــرزاده، تیم های تفحص جمهوری 
اسلامی ایران هم اکنون در عراق مستقر هستند 
و منتظر دستورات بغداد به مقامات محلی جهت 

همکاری هستند.

جانشین فرمانده کل سپاه اظهارداشت: ما 
توانسته ایم قدرت نظامی دشمن را از اعتبار 
خارج کرده و آنها را مجبور به تغییر الگوی 
رفتاری خود کنیم. این واقعیتی انکارنشدنی 
است که به برکت رهبری فرزانه و وارسته 

انقلاب اسلامی حاصل شده است.
به گزارش تســنیم، ســردار حسین سلامی 
جانشین فرمانده کل سپاه صبح دیروز در مجمع 
سراسری فرماندهان و مسئولین سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی تصریح کرد: توانسته ایم در برابر 
تهاجم، غارت و هجوم فرهنگ غرب ایســتادگی 
کنیم؛ ما از میدان تحریم اقتصادی دشمن عبور 
کرده و ملت ما توانســته اند با صبر و شــکیبایی 
رویای دشمن را باطل کنند؛ ما توانستیم در عصر 
محاصره علمی غرب با تکیه بر اندیشه ها و افکار 
درونی ملت به پیشرفت های شگرفی دست یابیم 

که این اتفاق در تاریخ کشورها بی سابقه است.
جانشــین فرمانده کل سپاه با تاکید بر اینکه 
امروز توانسته ایم فتنه های داخلی را خاموش کنیم، 
گفت: ملت ایران در حماسه 9 دی با حضور انقلابی 

و ولایی خود پاسخ محکمی به فتنه گران داد.
وی با تاکید بر اینکه سیاست های منطقه ای 

دشــمن با توقف و ناکامی مواجه شــده است، 
اظهارداشت: ما توانســته ایم با ایجاد میدان های 
جدید در دور دست تمرکز دشمن را متفرق کنیم.
سردار ســلامی با برشــمردن ظرفیت های 
اطمینان بخش نیــروی زمینی، دریایی، هوا فضا 
و نیروی قدس اضافه کرد: بسیج، قلوب مردم را 
تسخیر کرده و الگوی تفکر بسیجی تنها الگویی 
اســت که در میدان جدید می تواند عرصه را بر 

دشمن سخت کند.
جانشین فرمانده کل سپاه با بیان اینکه ایران 
اســلامی امروز به یک قدرت دفاعی و بازدارنده 
نیرومند و اطمینان بخش دســت یافته اســت، 
گفت: ما توانســته ایم قدرت نظامی دشمن را از 
اعتبار خارج کرده و آنها را مجبور به تغییر الگوی 
رفتاری خود کنیم و این واقعیتی انکارنشــدنی 
است که به برکت رهبری فرزانه و وارسته انقلاب 

اسلامی حاصل شده است.
سردار سلامی با بیان اینکه دشمنان ما درصدد 
ایجاد تغییر در صفحه ذهن مردم و مســئولین 
بــوده و تلاش می کنند تا به تاریخ و سرنوشــت 
ما برگردند، اظهار داشت: سپاه پاسداران انقلاب 
اسلامی در این فضای جدید راهبردی مقابله قرار 

گرفته و مــا آمده ایم که بگوییم امروز هیچ چیز 
تغییر نکرده است.

جانشــین فرمانده کل سپاه در پایان با تاکید 
بر اینکه خورشــید حیات دشمنان ما به مغرب 
حیاتشــان نزدیک اســت، گفت: سپاه، شناخت 
بخش ناپیدای راهبردهای دشمن را برعهده دارد 
و امیدواریم دشمنان را در لباس جدید شناخته 
و فریب خنده های به ظاهر شیک آنها را نخوریم.
سردار سلامی افزود: ما به یک قدرت دفاعی 
و بازدارنده نیرومند دست یافتیم طوری که امروز 
نیروی هوافضای سپاه هر نقطه ای را که بخواهد 
با شدت به آتش می کشــد و نیروی دریایی نیز 

ظرفیت انهدام دشمن را دارد.
وی ادامه داد: امروز فرمانده ســپاه قدس ما 
توانســته اســت ظرفیت های سیاسی - امنیتی 

دشمن را در معرض زوال قرار دهد.
با هرگونه اعتدال در حق و باطل مخالفیم

حجت الاســلام و المســلمین علی سعیدی 
نماینده ولی فقیه در سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
نیز در بیست و یکمین مجمع سراسری فرماندهان 
و مسئولین سپاه پاسداران انقلاب اسلامی با بیان 
اینکه ما در ســپاه 3 رسالت اصلی داریم، گفت: 

نخست پاسداری از خودمان است چون اگر نتوانیم 
از خودمان حفاظــت کنیم نمی توانیم از اهداف 

انقلاب و اسلام نیز حراست و حفاظت کنیم.
وی گفت: رســالت دوم، پاسداری از سپاه و 
رسالت سوم نیز پاسداری از انقلاب اسلامی است.

نماینده ولی فقیه در سپاه با بیان اینکه مسئله 
هسته ای از عوامل اقتدار نظام است، افزود: یکی از 
بزرگترین ابزارهای اقتدار نظام جمهوری اسلامی 

ایران مسئله هسته ای است.
سعیدی همچنین به بحث اعتدال اشاره کرد و 
افزود: اعتدال در معیشت مصرف و تغذیه و تعامل 
با مردم خوب است اما با هرگونه اعتدال در حق 

و باطل، ایمان و کفر و حلال و حرام مخالفیم.
آمادگی موشکی باید تقویت شود

علی لاریجانی رئیس مجلس شورای اسلامی 
نیز در مجمع سراســری فرماندهان و مسئولین 
سپاه پاسداران با تاکید بر اینکه بنیه دفاعی کشور 
تا حد زیادی به سپاه متکی است گفت: این نقطه 
اتکا را می بایست برای مردم کشورمان و مظلومان 

منطقه حفظ کرد.
وی افزود: این آمادگــی ها به ویژه در حوزه 

موشکی باید با جدیت تقویت شود.

سردار سلامی:

سپاه پاسداران قدرت نظامی دشمن را از اعتبار خارج كرده است
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